

PATEK PHILIPPE MUSEUM

500 ANS D'HISTOIRE DE LA MONTRE

Chefs-d'oeuvre de l'horlogerie datant du XVI^e au XX^e siècle



Montre pendentif en or jaune
Patek Philippe & Cie,
Genève, 1893-1894



Le Papillon Tabatière
Piguet & Meylan,
Genève, vers 1820

WEEK-END PORTES OUVERTES

SAMEDI 18 ET DIMANCHE 19 MAI: 10H00 - 18H00

Rue des Vieux-Grenadiers 7 – Plainpalais – Genève
Téléphone +41 (0) 22 707 30 10 – www.patek.com/museum

Situé au cœur du quartier de Plainpalais, le Patek Philippe Museum ouvre ses portes aux visiteurs **le samedi 18 et dimanche 19 mai**.

Venez découvrir des métiers d'art, des thématiques horlogères et participer aux visites commentées des collections permanentes.

Horaires: Samedi: 10h00 - 18h00
Dimanche: 10h00 - 18h00

Public: Adultes et famille, dès 7 ans

PROGRAMME

VISITES GUIDÉES

UN HÉRITAGE DE GÉNIE: 1^{RE} PARTIE

La collection ancienne (XVI^e - XIX^e siècle)

Visite guidée au travers de la collection permanente du musée dédiée à la collection ancienne. Découverte des chefs d'œuvre de l'horlogerie, des montres à automates, des oiseaux chanteurs, des objets émaillés, allant du XVI^e au XIX^e siècle.

UN HÉRITAGE DE GÉNIE: 2^E PARTIE

La collection Patek Philippe

Visite guidée au travers de la collection permanente du musée dédiée aux créations prestigieuses que la manufacture Genevoise Patek Philippe a conçues, développées et fabriquées depuis sa fondation en 1839.

Horaires: Samedi - dimanche: dès 10h30 (départ toutes les 30 minutes)

Durée: 45 minutes

Public: Tout public, dès 7 ans

Inscription: Sur place

HAUT ARTISANAT

ÉMAIL MINIATURE

L'artisan émailleur vous partage sa passion et son art: peindre des miniatures en émail sur des cadrans de montres.

GUILLOCHAGE

L'artisan guillocheur explique son art et les différentes réalisations possibles sur des machines à guillocher datant du début du XX^e siècle.

ANIMATION

THÉMATIQUE HORLOGÈRE: LE TOURBILLON

Venez à la rencontre de nos horlogers restaurateurs, qui vous présenteront le Tourbillon, de son invention à sa fonction.

PATEK PHILIPPE MUSEUM

500 YEARS OF WATCHMAKING HISTORY

Watchmaking masterpieces from the 16th to the 20th century



Pendent Watch in gold
Patek Philippe & Cie,
Geneva, 1893-1894



The Butterfly Snuffbox
Piguet & Meylan,
Geneva, circa 1820

WEEK-END OPEN DAYS

SATURDAY MAY 18TH AND SUNDAY 19TH: FROM 10AM - 6PM

Rue des Vieux-Grenadiers 7 – Plainpalais – Geneva
Telephone +41 (0) 22 707 30 10 – www.patek.com/museum

Located in the heart of the Plainpalais area, the Patek Philippe Museum organizes its open days on **Saturday 18th and Sunday 19th of May.**

Come to discover rare handcrafts, thematic watchmaking animation and take a Guided tour through the permanent collections of the Museum.

Opening hours: Saturday: 10am - 6pm

Sunday: 10am - 6pm

Public: All public, children aged 7+

PROGRAM

GUIDED TOUR

A LEGACY OF GENIUS: PART 1

The antique collection (16th-19th century)

Guided tour through the museum's permanent antique collection. Discover watchmaking masterpieces, watches with automatons, singing birds, and enamelling from the 16th to the 19th century.

A LEGACY OF GENIUS: PART 2

The Patek Philippe collection

Guided tour through the permanent collection of the museum dedicated to the prestigious creations that Patek Philippe has been designing, developing and producing in Geneva since its foundation in 1839.

Program: Saturday - Sunday: from 10.30am onwards (departure every 30 minutes)

Duration: 45 minutes

Public: All public, children aged 7+

Registration: on spot

RARE HANDCRAFTS

MINIATURE ENAMEL PAINTING

Meet our enameller who is sharing his art of painting miniatures in enamel on watch dial.

ENGINE-TURNING

The engine-turner craftsman explains and demonstrates the different and various possible outcomes working on engine-turning machines dating from the beginning of the 20th century.

ANIMATION

THEMATIC WATCHMAKING: THE TOURBILLON

Meet our watchmakers, who will present you the Tourbillon from its invention to its functionality.